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Z Á P I S   

 

z  3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 25. února 2015  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice ing. 

Tomášem Posltem. 

Omluven: Macháč Jaroslav 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od   17.02.2015  do  25.02.2015. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva.  

 

Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Doplnění programu: Zpráva finančního výboru - hospodaření OÚ a MŠ, schválení roční 

uzávěrky MŠ a zpráva kontrolního výboru 

 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

 výsledek hlasování: pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 
1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Zpráva Finančního výboru - hospodaření MŠ a OÚ a schválení uzávěrky MŠ  

5. Zpráva Kontrolního výboru 

6. Majetkové záležitosti 

7. Zprávy z činnosti OÚ   

8. Diskuse  

9. Návrh usnesení  

 

K bodu 1. 
Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu     Jan Adámek a Denisa Mojžíšová Pýchová    

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení Šárka Koch a Marcela Sabolová         

 výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 17.12.2014  

 Prodej pozemku p.č. 435/95 fi ČEZ připravena k podpisu 

 Plánovací smlouva s fi AZ TRADE INVEST - podepsána 

 Smlouva o zpracování a administraci projektu na chodníky s ing. Rakem - podepsána 

 Zpráva finančního výboru - bude projednána dnes  

 Zpráva kontrolního výboru - bude projednána dnes  
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K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  
RO č. 12/2014   - příjmy   +     431147,50  

- výdaje  -    3463734,94              

           výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 13/2014  - příjmy  +         1288,00 

   - výdaje  +       86265,00 

výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 14/2014  - ve výdajích přesun mezi položkami 

výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 01/2015  - příjmy  + 5000,00 

   - výdaje  +        58000,00 

výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

 

        

 

K bodu 4. 

Zpráva finančního výboru 

Zprávu finančního výboru předložila Mojžíšová Pýchová Denisa - finanční výbor se sešel dne 

24.2.2015 provedl zhodnocení hospodaření Obce Kosořice a MŠ Kosořice.   

Hospodaření OÚ -  celkové příjmy  9 063 722,44 Kč 

   celkové výdaje 4 633 805,91 Kč  

Hlavním důvodem nižších výdajů byly zatím nezrealizované akce výstavba chodníků směr 

Dobrovice a oprava dvou komunikací. 

Účetní závěrka obce bude schvalována po provedeném přezkumu hospodaření. OZ bere zatím 

na vědomí. 

Hospodaření MŠ s výsledkem + 47 172,53 Kč - doporučení celou částku převést do 

rezervního fondu MŠ. Úspora vznikla tím, že byla nižší spotřeba energií, než se 

předpokládalo. 

Paní ředitelka požádala o převedení částky 40 000,00 Kč z rezervního fondu do fondu 

investičního na případný nákup Magic Box - interaktivní tabule do prostoru v ceně 79 900,00 

Kč.  

Dále paní ředitelka opakovaně požádala o odstranění neustálého zápachu z odpadů 

v prostorách školy. 

Vávra - přebytek v hospodaření - jsou to finanční prostředky obce - nákup interaktivní tabule 

nutno prověřit a vysvětlit, jak přispěje k výuce dětí. Zjistit další možnosti cenových nabídek. 

K odstranění zápachu - byly provedeny kamerové zkoušky a nebyly zjištěny žádné závady. 

Nutno ještě prověřit v jakém stavu je odpad u zrušené sprchy - bude mít schůzku se 

zástupcem firmy, která by provedla.  

Koch - dle sdělení paní ředitelky je pouze jeden výrobce zmiňované interaktivní tabule. 

   

Schválení účetní závěrky MŠ Kosořice za rok 2014  

 výsledek hlasování pro  6 proti  0 zdrželi se  0  

Schválení převodu výsledku hospodaření MŠ Kosořice ve výši + 47 172,53 Kč do rezervního 

fondu  

 výsledek hlasování pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

Schválení převodu finančních prostředků ve výši 40 000,00 Kč z rezervního fondu MŠ 

Kosořice do investičního fondu  

výsledek hlasování pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

 

Nákup interaktivní tabule - projednat po prověření na příštím zasedání 
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K bodu 5. 

Zpráva kontrolního výboru 

Zprávu předložila Sabolová Marcela - kontrolní výbor se sešel 13.1.2015. Byla provedena 

kontrola usnesení a provedena inventarizace majetku k 31.12.2014. 

Zprávu bere OZ na vědomí. 

 

K bodu 6. 

Majetkové záležitosti 

 Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - vodovodní přípojka k parcele č. 

435/78 - Bešík Miloslav a Bešíková Alena - text zastupitelé obdrželi v předstihu  

Bez připomínek  

výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 7.  

Zprávy z činnosti OÚ  

Starosta: 

 Projekt tlakové kanalizace - již od roku 2006 - od té doby přibyly nové nemovitosti. 

Pokud chceme tyto přípojky zahrnout do žádosti o dotaci, je nutno získat pravomocné 

vodoprávní povolení. Po konzultacích jsme se rozhodli, že se to bude řešit samostatným 

povolením, které bude doplňovat stávající platné z roku 2009. V současné době se řeší 

smlouvy o smlouvách budoucích na zřízení věcných břemen k těmto nemovitostem, práce 

na tomto rozšíření již byly zahájeny. Proběhla schůzka s majiteli těchto nových 

nemovitostí, kteří podepsali smlouvy. Pokračují práce na zpracování dokumentace 

k územnímu řízení a stavebnímu povolení.  

 Krajský úřad schválil dotační tituly pro rok 2015 a je nutno, aby se zastupitelstvo sešlo 

ještě ke konci měsíce března a schválilo podání případných žádostí. 

 Akce chodníky - žádost na poskytnutí dotace na chodníky z fondu SFDI byla podána - 

čekáme na informaci, zda bude dotace schválena a jestli bude možnost sloučit do jedné 

akce vybudování chodníků a opravu dvou místních komunikací. 

 Žádost pana Chudárka na pořádání zábav - bude projednáno na dalším zasedání 

Místostarosta:  

 Nutno provést výměnu poničeného a již nevyhovujícícho dopravního značení na místních 

komunikacích a označení zastávek autobusů.  

 

K bodu 8. 

Diskuse: 

 Kredba - požádal p. Vávru o schůzku k projednání vodoměrné šachty u MŠ a dalších 

záležitostí 

 p. Vávra - schůzka v příštím týdnu 

 Adámek - zkusit oživit web stránky obce - zapojit redakční radu a vkládat i příspěvky od 

jiných spolků obce  

 Starosta - jednal již s fi Galileo - máme od nich spisovou službu - naše stránky jsou již 

zastaralé a je nutno je opravdu oživit. Zřízení nových web stránek od této fi 14000,- a 

roční udržovací poplatek 4000,-. Předloží návrh na příštím zasedání. 

 Mojžíšová Pýchová – navrhuje zajistit naskenování kronik na webové stránky obce  

 Starosta – určitě, ale až budou nové stránky 

 Kredba - ke Zpravodaji - je tištěn na velmi pěkném papíru a asi by tam mohlo být víc 

příspěvků 

 Mojžíšová Pýchová - jsme rádi, že je na tak pěkném papíru, tisk není příliš drahý a 

příspěvky se odvíjejí od ročního období a od právě probíhajících aktivit spolků 

 Adámek - vývěska sportovců před prodejnou je uvolněna v základech  
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 Starosta - až se bude provádět výměna značek, bude provedeno i upevnění 

 Adámek - ohlas na konání Sportovního plesu byl kladný, líbil se, nic se nezničilo 

 Koch - na sále by bylo zapotřebí nějaké podium, při vítání občánků není vidět na děti při 

vystoupení, i při divadle se musí diváci hodně naklánět. Třeba i nějaké mobilní podium 

 Starosta -   bylo by vhodné zajistit nějaké nabídky, tak aby se zjistili náklady na pořízení, 

požadavky na skladování a převoz, doba montáže 

 Králová - bude kontejner na textil? 

 Adámek - prověřoval na magistrátu MB - o fi Eco textil mnoho informací nemá, ale 

v MB nabízí fi Dimatex CS s.r.o. ze Stráže nad Nisou a ta nabízí dva typy kontejnerů - 

červený pro Červený kříž a bílý na textil pro recyklaci - město MB je spokojeno 

 Starosta – zajistí nabídku od firmy Dimatex CS s.r.o. 

 Koch - před prodejnou je odumřelý jeden smrk  

 Starosta - prohlídka veškerých dřevin a jejich prořezání proběhne do 31.3.215, zároveň 

bude odstraněn uschlý smrk - zajistí s p. Hradcem 

 Adámek - na hřišti při silném větru rozlomen strom 

 Starosta - projedná s p. Hradcem  

 Mojžíšová Pýchová - jak daleko je zpracován projekt na úpravu okolí OÚ 

 Starosta - s architektem Kukrálem se postupně komunikuje - slíbil ale, že do konce února 

bude hotovo  

 Vávra - bude dál urgovat - je nutné okolí již dokončit, voda ze svodů teče na plochu a 

následně vsakuje do sklepa, musíme často vyčerpávat, dochází k vlhnutí stěn objektu 

 Koch - dokončení zábradlí u lávky  

 Starosta - znovu zaurguje fi Femont  

 

K bodu 9. 

Návrh usnesení  
Návrh na usnesení předložila Koch Šárka     

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 6 proti 0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:00 hodin. 

  

 

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Adámek Jan   

Mojžíšová Pýchová Denisa       

 

 

 

 

 

   ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


